
Referat medlemsmøtet 02.11.21, Lerøyhallen

Tilstede:
Styret med Kristin, Magne, Morten, Bjørn og Wilma
12 medlemmer

Tema for møtet: Veien videre?

- Det ser ut at TIL har bestemt seg for at L-feltet blir supporterfelt fra neste sesong.

- Medlemmene føler seg lite verdsett av TIL.

- Isberget kunne vært flinkere å rekruttere ungdom. Det er egentlig greit at ungdommen 
overtar, men det er ikke greit hvordan TIL behandler oss. Mange av oss har brukt masse 
tid og penger på å følge laget i mange år. Er dette takket?

- Isberget er usynlig på TIL.no.

- La Forza være Forza, dem gjør en bra jobb.

- Vi skal fortsette som Isberget og holder oss på felt A. Selv om dette betyr at vi ikke får 
rabatt på sesongkort og må sitte. Vi kan heller ikke bruke store flagg, men kan jo bruke 
masse små. Synge kan man også gjøre sittende.

- Vi må jobbe opp mot ledelsen i TIL.

- Melde seg inn i NSA-gruppa på Facebook.

- Og være supporter betyr ikke at vi skal underholde Alfheim eller gutan utpå banen, det er 
opptil hver enkelt om de synger. 

- Det er synd at Isberget blir omtalt negativt i media og blant andre supportere.

http://til.no/

